
Protokół nr 6/VIII/2019

z obrad VI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 19 marca 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00
Zakończenie obrad – godz. 16:45

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

1. Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,  Dyrektor
GOKSiR  Leszek  Orczykowski,  Kierownik  ZGKiM  Karol  Kozak,  Kierownik  GOPS  Grażyna
Wysiecka, i sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  na  podstawie listy obecności,  że brakuje  Radnej  Justyny
Perki i Radnego Jana Selki.

Ustawowy skład  Rady Gminy wynosi  15  radnych.  Listy obecności  radnych  i  sołtysów stanowią
załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

2. Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie

geodezyjnym Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej

w obrębie geodezyjnym Sobowidz  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Trąbki

Wielkie na lata 2018 – 2020 – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  udostępnianych

operatorom i przewoźnikom, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina Trąbki Wielkie
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oraz  warunków i  zasad  korzystania  z  tych  przystanków  –  referuje  Pan Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2019 roku Powiatowi Gdańskiemu Pomocy finansowej

w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach

Powiatu  Gdańskiego poprzez  modernizację  dróg  położonych  na  terenie  Powiatu  Gdańskiego”

(edycja 2019) – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia  zmiany części  miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki  Wielkie  –  referuje  Pan Błażej  Konkol

Wójt Gminy;

.11 Podęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.13 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

.14 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.15 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt  Gminy  Błażej    Konkol –  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do  dzisiejszego  porządku  obrad
uchwał:

 w sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2019 roku” – uzasadnił powyższy
wniosek.

 w sprawie wzniesienia pomnika ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie - uzasadnił swój
wniosek.

Przewodniczący  Rady -  poddał  zgłoszony  wniosek  pod  głosowanie.  Spytał,  kto  jest  za
wprowadzeniem w/w uchwał do porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w projekt uchwały do porządku obrad.
/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący Rady - przedstawił aktualny porządek obrad z uwzględnionymi zmianami:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;
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.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 -  referuje Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie

geodezyjnym Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej

w obrębie geodezyjnym Sobowidz  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny w Gminie Trąbki

Wielkie na lata 2018 – 2020 – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  udostępnianych

operatorom i przewoźnikom, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina Trąbki Wielkie

oraz  warunków i  zasad  korzystania  z  tych  przystanków  –  referuje  Pan Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2019 roku Powiatowi Gdańskiemu Pomocy finansowej

w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach

Powiatu  Gdańskiego poprzez  modernizację  dróg  położonych  na  terenie  Powiatu  Gdańskiego”

(edycja 2019) – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia  zmiany części  miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny  Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej  Konkol

Wójt Gminy;

.11 Podęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2019 roku” – uzasadnił

powyższy wniosek. – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.13 Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.14 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.15 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

.16 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.17 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad po zmianie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z
w/w sesji  Rady Gminy.  Zapytał,  kto  jest  za  przyjęciem  protokołu  z  V sesji  Rady Gminy Trąbki
Wielkie.

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z V sesji zwyczajnej Rady Gminy
Trąbki Wielkie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując
treść uzasadnienia uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zazna-
czył, że szczegółowo wszystkie zmiany budżetu ujęte w projekcie w/w uchwały zostały omówione na
posiedzeniu komisji wspólnej, podczas omawiania materiałów sesyjnych. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/35/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 -2032 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując
uzasadnienie projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/36/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w
obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że
projekt  uchwały  obejmuje  sprzedaż  działek  gruntowo  –  drogowych,  położonych  na  kompleksie
działek budowlanych usytuowanych pod lasem w Trąbkach Wielkich  (za dawnym gimnazjum).  W
sumie  działek  jest  75.  W poprzedniej  kadencji,  Rada  Gminy Trąbki  Wielkie,  podjęła  uchwałę  w
sprawie sprzedaży tych działek pojedynczo. Z praktyki  wiadomym jest,  że sprzedaż pojedynczych
działek dla Gminy, w przypadku osób prywatnych, wiąże się z dużymi wydatkami. Osoby prywatne
budują się w różnych ciekawych miejscach, a potem Gmina ma problem z przyłączeniem posesji do
sieci  wodociągowej,  kanalizacyjnej,  czy  z  drogami  dojazdowymi.  Wójt  proponuje,  aby  Gmina
dokonała kompleksowej sprzedaży całego osiedla -75 działek łącznie z drogami. Propozycję swoją
uzasadnia  tym,  iż  obecnie  Gmina  jest  w  zasięgu   zainteresowania  osób,  które  zajmują  się
deweloperską budową domów i mieszkań. Uważa, że jest to moment, gdzie Gmina może z tytułu
sprzedaży uzyskać całkiem sporą kwotę na gminne inwestycje.  Prosi o podjęcie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - zaznaczył, że uchwała ta jest uzupełnieniem do poprzedniej, wcześniej
podjętej  i  dotyczy  tylko  sprzedaży dróg.  Kolejno  zapytał  Wójta  Gminy,  czy dobrze  rozumie,  że
deweloper, czy osoba nabywająca te grunty, która zakupi kompleksowo te tereny,  doprowadzi drogi w
tej okolicy do użyteczności publicznej i drogi te będą dostępne dla wszystkich mieszkańców. 

Wójt Gminy – podał, że patrząc na powstałe osiedla deweloperskie, to z reguły ciągi pieszo-jezdne są
urządzone. Obowiązek ten nie spada na Gminę. Ponownie zaznaczył, że planuje ogłosić przetarg na
cały kompleks, nie na pojedyncze działki. Jaki będzie tego efekt to się dopiero okaże. 

Radny   Władysław Kanka – zapytał, jakiej wartości (w przybliżeniu) byłby ten kompleks działkowy.

Wójt  Gminy –  podał,  że  wycena  całego  kompleksu  z  drogami  dopiero  nastąpi.  Dzisiaj  trudno
dokładnie określić jaka to będzie kwota.  Myśli, że będzie to kilka milionów złotych.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy będzie to zamknięte osiedle, czy ogólnie dostępne.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  będzie  to  normalne  osiedle  deweloperskie  jakie  widzimy  w
okolicznych gminach.  

Radny Grzegorz Żukowski – poruszył temat administratora drogi. Zapytał, po czyjej stronie w okresie
zimowym będzie leżał obowiązek odśnieżania tych dróg. 

Wójt  Gminy –  podał,  że  będzie  to  po  stronie  właścicieli  nieruchomości,  czy  też   podmiotu,
(spółdzielni, wspólnoty). Zwrócił uwagę, że mówimy o drogach wewnętrznych, osiedlowych.   

Radny Marian Płotka – zwrócił uwagę, że podejmując tę uchwałę, to nie znaczy, że tereny te będą
sprzedane. Będziemy drążyć procedurę sprzedaży co nie znaczy, że będzie to sprzedane. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszc  zyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań
nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/37/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 
położonej w obrębie geodezyjnym Sobowidz  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Dodał, że jest to
stary budynek ceglany z czterema mieszkaniami podzielony na pół. Najemca dostał inne mieszkanie z
gminnego zasobu mieszkalnego, lokal jest pusty. Całość nie jest w najlepszym stanie technicznym.
Wyceny nie mam, ale ze względu na stan techniczny tego lokalu, nie będzie to duża kwota. Lokal nie
jest  samodzielny,  tylko  ma  współwłasność z  osobami  prywatnymi.  Uważam,  że  nie  należy w ten
budynek inwestować gminne środki.  Temat  ten jest  omawiany od kilku lat,  proszę o podjęcie  tej
uchwały. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy do tego lokalu przynależy jakaś działka.

Wójt Gminy – potwierdził, jest przynależna niewielka część.  Niewielka nieruchomość przylegająca z
tyłu i z przodu.

Radny Marian Płotka – zwrócił uwagę, że w grudniu były wznawiane tam granice i z tego co Radny
się  orientuje,  to  część  budynku –  z  tyłu  przybudówka  -  położona  jest  na  działce  sąsiadów.
Prawdopodobnie należałoby ją rozebrać. Sprawa położenia gruntów tam jest skomplikowana. 

Wójt  Gminy – podał,  że  są  dwie możliwości  rozwiązania  tego problemu,  albo rozebrać  tę  część
budynku, albo ją wykupić. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

/do obrad dołączyła Radna Justyna Perka/

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/38/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny w Gminie
Trąbki Wielkie na lata 2018 – 2020 – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Z  informacji
wynika, że ustawa na Gminę nakłada obowiązek uchwalenia programu wspierania rodziny na terenie
Gminy. Jest to przepis prawa miejscowego. Program obejmuje podstawy prawne, po których Gmina
może się poruszać, i przeprowadzać analizę rodzin objętych pomocą. Całością programu na terenie
Gminy Trąbki Wielkie zajmuje się GOPS w Trąbkach Wielkich, ale zaangażowane są również inne
instytucje: biblioteka, policja, szkoła.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są pytania. 

Radny Marek Czerwiński – zapytał, ile asystentów rodziny działa na terenie Gminy.

Pani  Grażyna  Wysiecka  Kierownik  GOPS  w Trąbkach  Wielkich –  poinformował,  że  do  połowy
ubiegłego roku było dwóch asystentów. Niestety osoby te zrezygnowały i przez ten okres, cały czas
szukaliśmy asystentów rodziny. W marcu udało nam się zatrudnić jedną Panią. Ubolewamy nad tym,
ale nie mamy innej możliwości. Nikt nie chce pracować, jest to praca odpowiedzialna i nie za bardzo
opłacana.  Obecna Pani  jest  zatrudniona na umowę – zlecenie,  nie wiem jak długo będzie z nami
pracowała. 

Radny Marek Czerwiński – zapytał, ile jest postanowień z Sądu w zakresie zobowiązania rodzin do
ścisłej współpracy z asystentem rodziny.

Pani Grażyna Wysiecka – poinformowała, że są dwa postanowienia. 
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Na powyższy temat  wywiązała  się  dyskusja,  z której  wynikło,  że  przyszłościowo będzie należało
rozwiązać  problem  z  wynagrodzeniem  dla  tych  osób.  Należy  pochylić  się  i  znaleźć  środki  na
zatrudnienie ich. Jeżeli postanowień sądu będzie więcej i jeżeli będzie tylko jeden asystent rodziny to
będzie Gmina miała problem. Trzeba znaleźć na to środki bo nie jest to praca łatwa. 

Radny Zbigniew Leszczyński – nawiązał do paragrafu 5 przedmiotowego programu i zapytał, w jaki
sposób poszukujemy te rodziny i w jaki sposób do nich docieramy.

Pani Grażyna Wysiecka – podała, że te rodziny same się znajdują. Widzimy te rodziny jak funkcjonują
w środowisku. Pracownicy socjalni pracują przez cały czas z tymi rodzinami i jeżeli widzą, że rodzina,
z  różnych przyczyn,  nie  radzi  sobie  wówczas wnioskuje  do kierownika o przydzielenie  asystenta
rodziny.  Mogliśmy to jakoś  rozdysponować,  kiedy mieliśmy trzech  asystentów rodziny.  Na  dzień
dzisiejszy jest ciężko bo mamy tylko jedną Panią. 

Wójt Gminy – powiedział, że będziemy musieli się pochylić nad zatrudnieniem asystentów rodziny i
będziemy musieli pochylić się nad wysokością ich wynagrodzeń. Wójt kieruje apel do mieszkańców,
słuchaczy dzisiejszych obrad,  aby zechcieli  podjąć pracę asystenta  rodziny w GOPS w Trąbkach
Wielkich. Jeżeli oczywiście spełniają odpowiednie wymogi zatrudnienia.

Pani  Grażyna  Wysiecka  –  podała,  że  asystent  musi  mieć  wyższe  wykształcenie  i  musi  mieć  co
najmniej  3 letnią pracę z dziećmi. Zwróciła uwagę, że są jeszcze inne obwarowania, ale zaprasza
chętnych na rozmowę do siebie. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  stwierdził,  że  w  punkcie  9  wskazane  jest  źródło  finansowania
programu  m.in.  finansowanie  ze  środków  własnych  Gminy.  Zapytał,  jak  finansowanie  programu
wyglądało w ubiegłym roku. 

Pani Grażyna Wysiecka - podała, że w  zeszłym roku było to finansowane głównie ze środków od
Wojewody  Pomorskiego  w  Gdańsku.  Z  naszych  środków  nie  było  wydanych  żadnych  środków
finansowych poza zakupem materiałów biurowych.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/39/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnianych
operatorom  i  przewoźnikom,  których  właścicielem  bądź  zarządzającym  jest  Gmina  Trąbki
Wielkie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków  – referuje Pan Błażej Konkol
Wójt Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Uchwała dotyczy
przystanków komunikacji  publicznej.  W załączniku poszczególne przystanki  są  ujawnione.  Istotna
zmiana  dotyczy  tego,  że  uchwała  jest  prawem  miejscowym  i  podlega  publikacji  w  Dzienniku
Urzędowym  i  wchodzi  w  życie  po  upływie  14  dni  od  publikacji  w  Dzienniku  Urzędowym
Województwa Pomorskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.

Radny Sławomir  Mazurek –  zapytał,  czy przewiduje  się  dołożenie  innych  przystanków.  Głównie
chodzi o Gołębiewko -  o przystanek, gdzie dzieci wysiadają.
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Wójt Gminy – podał, że oczywiście można, ale wówczas Radni muszą podjąć kolejną uchwałę.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/40/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  w 2019 roku Powiatowi  Gdańskiemu Pomocy
finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania  „Poprawa
bezpieczeństwa  na  drogach  Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg  położonych  na
terenie Powiatu Gdańskiego” (edycja 2019) – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  W  trakcie
uzasadnienia podał, że Powiat Gdański na terenie Gminy Trąbki Wielkie wybudował przez ostatnie
lata  szereg  dróg  i  chodników,  niestety  przy  udziale  Gminy.  W  projekcie  tej  uchwały  mamy
dofinansować  budowę  chodnika  w  Cząstkowie  i  Ełganowie.  Wójt  Gminy zaznaczył,  że  mówi  o
inwestycjach zaplanowanych na obecny rok,  nie na kolejne.  Zwrócił  uwagę,  że są już propozycje
remontu  kolejnych  dróg,  niestety  jeszcze  nie  ma  decyzji  od  strony  Powiatu.  Prosi  o  podjęcie
powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/41/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że
stawki obowiązywały od 2015r. W przetargu, który był na koniec 2018r. cena skoczyła prawie do 2
mln.  zł.  od poprzedniego -   z  2015r..  Wójt  zwrócił  radnym uwagę,  że ustawa nakłada na Gminę
obowiązek, aby ten system się sam bilansował. Mało tego, ustawa narzuca na Gminę odbiór odpadów
zielonych. Propozycja po ostatnim przetargu, to jest wzrost stawki z 12 zł. na 16 zł. w przypadku
jednej  do  czterech  osób.  Jeżeli  Rada  podejmie  przedmiotową  uchwałę,  to  stawka  ta  będzie
obowiązywała po 14 dniach od opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego.
Kolejno przytoczył radnym stawki za odpady komunalne w gminach sąsiednich.

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.

Radny Marian Płotka – zwrócił uwagę, że temat ten był szeroko omawiany na posiedzeniu komisji w
dniu wczorajszym. Stawka ta wzrośnie dla rodziny 1-4 osobowej o 4 zł. za osobę. Radny uważa, że
stawka ta jest do przyjęcia.

Pan  Zbigniew  Leszczyński Przewodniczący  Rady  Gminy  –  zwrócił  uwagę,  że  były  głosy,  że
podwyżka  ta  jest  spowodowana  zadłużeniem,  ale tym Wójt  nie  uzasadniał  potrzeby podjęcia  tej
uchwały.
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Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że zadłużenie i ściągalność jest oddzielną kwestią. Z
tego tytułu jest prowadzona windykacja. Zaznaczył, że zadłużenie nie jest to powodem zmiany stawki
ceny za wywóz odpadów komunalnych.

Pan  Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy– zapytał,  czy są  jeszcze  jakieś  pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr VI/42/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 7  minut przerwy.

Po przerwie.

/do  posiedzenia  dołączyła  przedstawiciel  biura  urbanistycznego  Pani  Magda  Rosenbajger-

Chojnowska/

Ad  10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  części  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan    Magda Rosenbajger-Chojnowska– uzasadniła  naniesione zmiany części  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie. Teren pod usługi
sportowe.  Właściciel  wnioskuje  o  zamianę  tego  terenu  na  tereny  z  funkcją  pod  budownictwo
mieszkaniowe jednorodzinne. Dodała, że Gmina nie ponosi żadnych nakładów finansowych z tytułu
infrastruktury  technicznej.  Pani  urbanistka  zaznaczyła,  że  zmiana  dotyczy  terenu   własności
prywatnej.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/43/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad  11.  Podęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Wójt podał, że
uchwała  dotyczy wydzierżawienia  dla  czterech osób – trzech nieruchomości.  Jedna nieruchomość
położona jest w Mierzeszynie, kolejne  nieruchomość położone są w Gołębiewie Wielkim.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 14  radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/44/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/.

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie  w 2019 roku”  –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pan Błażej   Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że ustawa o
ochronie zwierząt, w art. Nr 11, zobowiązuje Gminę do podjęcia działań w zakresie ochrony zwierząt,
czy zmniejszaniem ich  populacji,  ale  także  zabezpieczeniu  mieszkańców Gminy,  jeżeli  chodzi  o
ewentualne  zdarzenia  związane  ze  zwierzętami  bezdomnymi.  Przez  zwierzęta  bezdomne  głównie
rozumiemy  psy  i  koty,  ale  również  inne  zwierzęta,  które  mogą  być  w  posiadaniu  naszych
mieszkańców. W programie wyszczególnione są osoby odpowiedzialne za realizację tych zadań, oraz
wymienione są schroniska.    

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – wyjaśnił podjęcia zwierzęcia bezdomnego a wolnożyjącego.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Radny    Sławomir  Mazurek – zapytał  o  zdarzenia  drogowe z  udziałem zwierząt.  Zapytał,  do kogo
należy dzwonić w przypadku wypadku z udziałem zwierzęcia.

Pan Karol  Kozak Kierownik ZGKiM – odpowiedział,  że  dzwoni  się  na policję.  Są przypadki,  że
osobiście jeździ po nocy i zbiera te zwierzęta.

Radny Marian Płotka – zwrócił uwagę, że z regulaminu wynika, że to lecznica zbiera te zwierzęta.

Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM  –  podał,  że  z  regulaminu  tak  wynika.  Koszty  odłowienia
zwierzęcia są bardzo wysokie i aby tego uniknąć, sami staramy się odławiać zwierzęta. 

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, ile było przypadków interwencji,
albo jakie koszty były poniesione na ten cel w ubiegłym roku.

Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  podał,  że  dokładne  informacje  przygotuje  na  komisję
ekonomiczną, z tego co pamięta było 50 psów. 

Pan Błażej  Konkol  Wójt  Gminy – poparł  fakt,  że  kierownik jeździ  i  zbiera  bezdomne zwierzęta.
Dodał,  że  program ten  jest  opiniowany przez  Powiatowego  weterynarza,  ale  również  przez  koła
łowieckie.

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał czy są jeszcze pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/45/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad  13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wzniesienia  pomnika  ks.  Jana  Pawła  Aeltermanna  w
Mierzeszynie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji Rady Gminy/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Podał,  że
inicjatywa wzniesienia pomnika należy do mieszkańców sołectwa Mierzeszyn oraz Stowarzyszenia
„Wyrzyna  Gdańska”,  która  została  powołana  właśnie  w  celu  upamiętnienia  patrona  Szkoły
Podstawowej  w Mierzeszynie.  Projekt  zakłada usadowienie  pomnika przy Szkole  Podstawowej  w
Mierzeszynie. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie  zgłoszono. Zwrócił  uwagę, że na
posiedzeniu  komisji  wspólnej  obecny  był  Pan  Bogdan  Skiba,  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w
Mierzeszynie  i  jednocześnie  Prezes  Stowarzyszenia  „Wyrzyna  Gdańska”  ,  który  w  bardzo
szczegółowy sposób omówił zamierzenia, cele i sposób budowy pomnika. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI/46/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Zastępca  Przewodniczącego  Rady Pan  Marek  Czerwiński –  podziękował  radnym za  jednogłośne

podjęcie uchwały.

Ad 14. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie, m.in: 

 zakończyły się zebrania wiejskie dotyczące wyborów sołeckich. Odczytał kolejno imiennie
sołtysów wybranych w poszczególnych sołectwach. Z przedstawionych informacji wynika, że
jest siedmiu nowych sołtysów, tj. w Złej Wsi – Pan Leszek Skowron, w Rościszewie - Pan
Andrzej Mączyński,  w Sobowidzu – Pan Krzysztof Łoński,  w Gołębiewie Wielkim – Pan
Piotr  Jędraś,  w  Postołowie  -  Pan  Krzysztof  Leśko,  w  Mierzeszynie  -  Pan  Grzegorz
Dąbkowski. Pozostałe 18 sołectw - bez zmian;

 podał, że spotkanie Wójta z sołtysami odbędzie się 10 kwietnia 2019 r. o godz. 11:00. Tematy
to akcja porządkowa, fundusz sołecki, sprawy bieżące;

 uczestniczył  w  konferencji  dla  pracowników  gmin  w  ramach  programu,  pn.  „czyste
powietrze”;

 uczestniczył w urodzinach 90+ i jubileuszach małżeńskich oraz był z wizytą u Pani Józefy
Krośnickiej z okazji jej 105 urodzin;

 uczestniczył w spotkaniu kierowników Urzędu Gminy w temacie spraw bieżących;

 uczestniczył  w  spotkaniu  z  Radami  Rodziców  w  temacie  funkcjonowania  placówek
oświatowych  (wyniki  wewnętrzne  ósmoklasistów  w  placówkach  oświatowych  na  terenie
Gminy wyszły słabo);

 uczestniczył  w  spotkaniu  z  deweloperem,  który  kończy  budowę  osiedla  w  Kłodawie,  w
zakresie budowy sieci kanalizacyjnej;

 uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami Kleszczewa w sprawie odwodnienia ul. Radosnej;

 uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych;

 uczestniczył  w pożegnaniu Komendanta Wojskowej Komendy Uzupełnień Pana Pułkownik
Jacka Wierciocha, który odszedł na emeryturę; 

 uczestniczył  w  spotkaniu  z  młodzieżą,  w  czasie  ferii  w  Przywidzu,  w  trakcie  wymiany
młodzieży między gminami;

 uczestniczył w zorganizowanym przez GOPS „Balu dla osób dla niepełnosprawnych”;
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 uczestniczył,  wspólnie  z  Panem naczelnikiem  Jackiem  Świsem,  w  przeglądzie  dróg
powiatowych na terenie Gminy. Udał się wspólnie na wizję lokalną na drogi powiatowe, które
wymagają remontu;

 uczestniczył  w  spotkaniu  Ogólnopolskiego  Porozumienia  Organizacji  Samorządowych  w
ramach działalności ZGP, gdzie poruszane były kwestie zmian ustaw samorządowych;

 gościliśmy przedstawicieli z niemieckiej gminy partnerskiej Uehlfeld – była to krótka wizyta
kilkudniowa;

 uczestniczył w uroczystościach „Dzień żołnierzy wyklętych”; 

 uczestniczył w biegu, pn.: „Wilczym Tropem”;

 wezwany  był  do  Prokuratury  w  Wejherowie.  Sprawia  dotyczyła  oczyszczalni  ścieków w
jednej z sąsiednich Gmin;

  uczestniczył w koncercie „Czerwony Tulipan”;

 uczestniczył w spotkaniu w sprawie remontu drogi wojewódzkiej nr 222 i objazdu na niej.
Autobusy będą się zatrzymywały dodatkowo w Sobowidzu i Rościszewie. Będzie można z
tego transportu korzystać przez okres 3 miesięcy;

 uczestniczył w spotkaniu w Radio Gdańsk w sprawie trudnych inwestycji środowiskowych
(kurniki);

 uczestniczył w spotkaniu ze sportowcami z jednego z naszych klubów, którzy chcą skorzystać
z programu na dofinansowanie modernizacji boiska;

 uczestniczył w spotkaniu z Proboszczem Parafii Sobowidz w sprawie zlotu motocykli, tzw.
„Jajcarni”;

 uczestniczył w zebraniach sprawozdawczych straży pożarnych;

 trwają  inwestycje  dotyczące  budowy  kanalizacji  w  Sobowidzu,  Gołębiewie  Wielkim  i
Gołębiewie Średnim. Również trwają prace przy budowie ścieżki rowerowej w Sobowidzu jak
i trwają prace przy jeziorze w Mierzeszynie.

Kolejno Wójt odczytał podjęte zarządzenia, w sumie 15. 

/obrady opuściła Radna Wioleta Frydrych i Radny Marian Płotka/

Ad 15. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta
Gminy.  

Radny Sławomir Mazurek – w związku z remontem drogi wojewódzkiej nr 222, prosi o odnowienie
znaków oraz o założenie słupka przy progu zwalniającym  aby nie można jego omijać (dotyczy drogi z
YOMB z kierunku Godziszewa na Rościszewo).

Wójt Gminy – podał, że Kierownik ZGKiM zajmie się tym tematem. Zwrócił uwagę, że zastanawia
się, czy nie usytuować dodatkowo na tej drodze znaku ograniczającego tonaż. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – powiedział, że objazd nie dotyczy samochodów ciężarowych.
Problemem jest egzekwowanie znaku, a nie postawienie go.

Wójt Gminy – znaki muszą być odpowiednio widoczne, a policja będzie kontrolowała przestrzeganie
zakazu.

Radny Sławomir Mazurek – zwrócił uwagę, że obecne znaki, które  są, są mało czytelne. Kolejno
zgłosił, że jest potrzebna informacja, że jest most przed Sobowidzem. Jeżeli za wysokie ciężarówki
pojadą objazdem to będzie kłopot. 
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Wójt Gminy – przyznał, że jest to słuszna uwaga. 

Radna  Justyna  Perka –  poruszyła  temat  godzin  spotkania  Wójta  z  sołtysami.  Podała,  że
najprawdopodobniej osoby pracujące nie będą uczestniczyć w tym spotkaniu. Zapytała, czy nie możne
być to późniejsza godzina. 
Wójt Gminy – podał, że taka była propozycja sołtysów z poprzedniej kadencji. Jest to nasze pierwsze
spotkanie,  może spróbujmy się spotkać i  ustalić  z nowym składem sołtysów w jakiej  porze mają
odbywać się nasze kolejne spotkania.
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Ad 16. Zapytania i wnioski  sołtysów.

Sołtys wsi Błotnia Pan Andrzej Kolonowski – poruszył temat bezpieczeństwa mieszkańców sołectwa
Błotnia. Przewracające się słupy telekomunikacyjne usytuowane przy drodze i zwisające z nich linie
stwarzają niebezpieczeństwo. Te linie które można było obciąć, mieszkańcy obcięli, ale nie wszystko
się udało. Może dojść do nieszczęścia. Sołtys nie wie do kogo ma to zgłosić, kto jest zarządcą tej
infrastruktury.  Kolejna  sprawa,  to  chciałby  również  zobaczyć  radiowozy policyjne  w  mniejszych
miejscowościach  takich  jak  Błotnia,  Mierzeszyn.  To  co  się  dzieje  w  godzinach  rannych  w  tych
miejscowościach,  chociażby przed szkołą o godzinie 8:00,  jeży włos na głowie.  Kolejno poruszył
kwestię nieoznakowanego radiowozu, temat zgłaszany już na sesjach. W dalszej swojej wypowiedzi
sołtys wnioskuje, aby policja nie kończyła swojego terenu działania w Świńczu, ale również zajechała
czy to do Warcza, czy do Mierzeszyna czy do Błotni. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – stwierdził, że jeździ na tej trasie i spotyka policję. Pewnie nie są
codziennie ale widzi  ich.  Temat  do przedyskutowania  na spotkaniu z  Komendantem Powiatowym
Policji na jednej ze sprawozdawczych sesji Rady Gminy. 

Pan Sołtys wsi Ełganowo – powiedział, że zgłaszał już temat słupa telekomunikacyjnego, który za
moment „zwali się na drogę. Prosi o interwencję, bo za moment słup ten,  zablokuje drogę. Kolejno
podziękował za podjęcie uchwały w sprawie  dofinansowania do budowy chodnika w miejscowości
Ełganowo.  Uczestniczył  w wizji  lokalnej,  która  miała  przysłużyć  się  do  projektowania  chodnika.
Chodnik miał zaczynać się przy hydroforni, niestety okazuje się, że ma się rozpocząć od przystanku w
kierunku świetlicy.  Podał,  że mieszkańcy nadal  będą postulowali  o połączeniu dwóch chodników.
Mimo  wszystko  sołtys  dziękuje  za  tę  inwestycję.  Apeluje  również  o  usytuowanie  znaku
ograniczającego tonaż na drodze w kierunku Postołowa. 

Pan Piotr Jędras Sołtys wsi Gołęb  iewo Wielkie – zgłosił  wniosek o weryfikację dzikich wysypisk
śmieci i podjęcie jakiś kroków, co można zrobić, aby pozbyć się tych wysypisk.  

Wójt Gminy – skierował prośbę do Sołtysa i Rady Sołeckiej aby wykonali fotografie takich miejsc i
dostarczyli je do pracownika Urzędu Gminy, który tym się zajmie, aby on nie musiał ich sam szukać. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński –  zapytał,  czy  to  są  nowe  wysypiska,  czy
wcześniej ich nie było.

Pan Piotr Jędras Sołtys wsi Gołębiewo Wielk  ie – podał, że pojawiają się nowe dzikie wysypiska, prosi
o ich likwidację. 

Radny Grzegorz Żukowski – podał, że z Wójtem Gminy jest na etapie przygotowania kamery, która
będzie rejestrowała osoby nielegalnie wysypujące śmieci koło wysypiska. 

Pan Andrze  j Mączyński Sołtys wsi Rościszewo – podał, że jeszcze za czasu pełnienia funkcji sołtysa
przez byłą Panią sołtys wsi Rościszewo, ktoś wyciął krzaki przy drodze z płyt od wjazdu ze strony
Godziszewa. Krzaki te zostały wycięte i zostały rzucone na pobocze. Mieszkańcy mają pretensje, że
krzaki  te tam leżą.  Pani  Sołtys  nie  wie,  kto to wycinał.  Chciałbym się dowiedzieć,  kto te  krzaki
wycinał i dlaczego nie zostały one zabrane. Kolejna sprawa dotyczy złożonego przez mieszkańców
pisma w sprawie lampy oświetleniowej na zakrętach między Panem Sulimą a Panem Pietrasem, nic
się w tej sprawie nie dzieje. Kolejna sprawa dotyczy budynku, pozostała tam ścianka z cegły, jest to
miejsce niebezpieczne. Ktoś zabrał się za wywóz cegły, miał to posprzątać i zabezpieczyć a nie zostało
to zrobione.

Pan Krzysztof Barański Sołtys wsi Zaskoczyn – zgodził się z Panią Justyną Perką, że godzina 11:00 na
spotkanie z sołtysami to nie jest dobra godzina. Optuje, aby te spotkania były, albo bardzo wcześnie
rano, albo zupełnie po południu. Zwrócił uwagę, że pracodawca nie ma obowiązku zwolnić sołtysa na
takie spotkanie. Kolejna sprawa dotyczy dróg i tonaży. Cieszy się, że droga Zaskoczyn – Czerniewo,
jest utwardzana. Prosi o zgłoszenie do sekcji ruchu drogowego na poziomie Komendy Powiatowej
Policji  tematy dotyczące bezpieczeństwa na drogach typu przeładowanych samochodów. Jeżeli  nie
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zaczniemy reagować na to,  to nasze drogi,  wyłożone płytami Yomb,  zostaną zdewastowane przez
samochody ciężarowe. Zwrócił uwagę, że każda nowa żwirownia, to kolejne zdewastowane odcinki
dróg zdewastowane przez samochody ciężarowe. Gmina nie jest w stanie nadążyć z remontem dróg.
Powiat  Gminę wykorzystuje.  Prosi  aby Gmina zrobiła coś w kierunku,  aby ograniczyć niszczenie
dróg, np. zamontowanie foto-pułapek.
/W trakcie wypowiedzi Sołtysa wsi Zaskoczyn salę obrad opuścił Radny Michał Studziński/ 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński –  proponuje,  aby  na  spotkanie  z  sołtysami
przyszedł Komendant Policji celem omówienia tego problemu.

Wójt Gminy – podał, że na dzień dzisiejszy partycypacje jakąś z powiatem rozpoczęliśmy. 
Myślę, że logika rozkładania inwestycji jest słuszna, kwestia dużych samochodów to jest problem, ale
gdzieś  te  ciężarówki  muszą przejechać.  Nie  możemy zablokować budownictwa.  Nie  ograniczymy
całkiem tego transportu. Kolejno nawiązał do patroli policji, do finansowania policji. Policja zwraca
się  o  pomoc  finansową  do  Gminy  na  zakup  samochodu  czy  remont  budynku  bo  nie  ma  na  to
wystarczająco dużo własnych środków. 

Sołtys Wsi Kaczki Justyna Perka - ponownie wnioskuje o lustro przy ul. Parkowej. W Kaczkach, na
rogu,  przy wyjeździe na Gołębiewo -  dokładnie na zakręcie,  jest  dziura  na jezdni.  Sołtys  zgłasza
wniosek o zwrócenie się do Powiatu o zaklejenie tej dziury. Kolejno prosi o zamontowanie zamykacza
do furtki przy placu zabaw. Pyta, czy jest szansa otrzymać niedużą warstwę ziemi, aby tam, na placu
nawieść, aby zasiać trawę.

Wójt Gminy – zaproponował porozmawiać z lokalnymi rolnikami, którzy mają ziemię, aby z jedną
przyczepę użyczyli. Jeżeli chodzi o dziury na drogach powiatowych, Wójt prosi sołtysów, aby również
sami wystosowali pisma do Powiatu o interwencję w takich sprawach. Wójt ze swojej strony również
wystosuje, ale Sołtysi również mogą pisać. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  podał,  że  spróbuje  zaangażować  również  Radnych  Powiatu
Gdańskiego do takich spraw.

Kolejno  wywiązała  się  dyskusja  w  sprawie  cykliczności  wywozu  segregowanych  odpadów
komunalnych. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że według statystyk wynika, że papieru było mniej
odbieranego, natomiast szkła i plastików więcej.   

Ad 17. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady -  zamknął VI zwyczajną sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za czynny
udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż                      Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr VI/35/2019 – VI/46/2019
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